
PEDAGO RY PÖYTÄKIRJA 20/22

HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 07.11.2022 klo 14.00

Paikka: B349 Suvanto

Läsnä: Tiia Hallamaa

Ella Hulanmäki

Heidi Hakamäki

Emma Kola

Kerttu Häkkinen

Siru Kirkelä

Saara Kaarakainen

Saku Virtanen

Olli Puhtimäki

Janetta Ottosson saapui 14.25

Veera Hynninen saapui 14.39

Sara Kangassuo saapui 15.10

Inka Perokorpi poistui 15.38

Vilma Komulainen poistui 15.38

Minea Nirhamo poistui 16.10

Otto Heikkola poistui 16.29

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Tiia Hallamaa avasi kokouksen 14.09.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslistaan esitettiin lisättäväksi

Kohtaan Toimikuntakuulumiset 5.1. Yhteistyötoimikunta



Kohtaan Hallinto 6.1. Laitoskokous 1.11.

Kohtaan Hallinto 6.2 Laitosaamiainen 2.11.

Kohtaan Hallinto 6.3. Nykyisen ja tulevan hallituksen tapaaminen 21.11.

Kohtaan Hallinto 6.4. JYYn tervehdys

Kohtaan Tulevat tapahtumat 8.6. Sitsit, Boombox, 24.11.

Kohtaan Tulevat tapahtumat 8.7. Itsenäisyyspäivän soihtukulkue 6.12.

Kohtaan Tulevat tapahtumat 8.8. Pedagon karaokeilta Timessä 1.12.

Kohdaksi 9 vaihdettiin Alumni

Tämän jälkeen hyväksyttiin tarkasteltavaksi kokouksen työjärjestyksenä.

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Ella Hulanmäki ja Inka Perokorpi.

Pöytäkirjantarkastajat pitävät myös nakkilistaa kokouksen aikana jaetuista

vastuutehtävistä.

5. Toimikuntien kuulumiset

5.1. Yhteistyötoimikunta 1.11.

Varapuheenjohtaja Ella Hulanmäki osallistui YVV-toimikunnan tapaamiseen 1.11.



Tapaamisessa läpikäytiin laitoksen hallinnollisia asioita sekä aikaisemmin teetettyä

opetusharjoittelukyselyä ja sen tuloksia.

6. Hallinto

Puheenjohtajisto ohjeisti hallitustestamenttien päivittämisestä. Jokaisen hallituksen

jäsenen tulee päivittää oma testamenttinsa, sekä laittaa lisäykset muiden

testamentteihin viimeistään marraskuun loppuun mennessä, jotta ne ovat valmiita

uuden hallituksen perehdyttämistä varten.

Päätettiin myös, että 12.12. toimintakertomuksen luonnoksen tulee olla valmis.

6.1. Laitoskokous 1.11.

Varapuheenjohtaja Ella Hulanmäki sekä jäsen Saara Kaarakainen paikalla

laitoskokouksessa. Kokouksessa käyty läpi yleistä infoa henkilökunnan tiimeistä,

käynnissä olevasta OPS-työstä sekä opettajankoulutuksen näkyvyydestä ja kuinka sitä

tulisi kehittää.

6.2. Laitosaamiainen 2.11.

Paikalla laitosaamiaisella varapuheenjohtaja Ella Hulanmäki ja jäsenet Minea

Nirhamo, Saara Kaarakainen, Heidi Hakamäki sekä Inka Perokorpi.

Opettajankoulutuslaitoksella tarkoituksena järjestää ensi syksynä aloittavien

opiskelijoiden vanhemmille vanhempainilta, jossa Pedago tulee olemaan mukana.

Laitosaamiaisella mietitty myös ratkaisuja opiskelijoiden matalaan vastausmäärään

kandipalautteessa sekä pohdittu keinoja kehittää laitoksen sosiaalisen median

viestintää. Tällä hetkellä avoin haku pestiin laitoksen Instagram-tilin puolella.

Tiedotettu, että tuleville ensimmäisen vuosikurssin opiskelijoille vuonna 2024

POM-opinnot alkavat vasta kevätlukukauden alussa syyslukukauden sijaan.



Opettajankoulutuslaitoksen henkilökunta esitti toiveen, että OPS-työn ilmiöryhmiin

saataisiin syyslukukauden tai kevätlukukauden aikana opiskelijoita. Toivottiin myös,

että kiinnittäisimme jatkossa huomiota Pedago ry:n viestintään, jotta emme käytä

jatkossa väärin pätevyys ja kelpoisuus -termejä sekä keskittyisimme enemmän

kestävään kehitykseen sekä ympäristöystävällisyyteen.

Pedagon hallitus vei laitoksen henkilökunnalle viestiä opetusharjoittelukyselyn

tuloksista, sekä toiveesta, että opetusharjoittelua voisi jatkossa myös toteuttaa

muuallakin kuin koululaitoksissa.

6.3. Nykyisen ja tulevan hallitus tapaaminen 21.11.

Tuleva tapaaminen on 21.11. klo 16.00, tilassa F106. Tapaamisessa nykyinen hallitus

on mukana ensimmäisen tunnin ajan vastaamassa tulevan kauden 2023 hallituksen

kysymyksiin hallitustoiminnasta sekä -pesteistä. Tämän jälkeen uusi hallitus jää vielä

keskustelemaan pesteistä ja pestitoiveista.

6.4. JYYn tervehdys

Olli Puhtimäki, JYYn järjestövastaava toteuttaa syksyn aikana kierrosta, jonka aikana

hän käy kaikkien ainejärjestöjen kokouksissa kysymässä ainejärjestön kuulumisista.

Ollille saa jatkossakin kertoa kehitysideoita, sanoa ongelmista ym. Kerroimme

syyskokouksemme kulusta ja sääntömuutosehdotuksista.

Opettajankoulutuslaitoksen tutorit antoivat JYYn tutorkoulutuksesta palautetta, että

ryhmänohjaamisen kannalta ovat pidemmällä, mitä koulutus on. Tämä palaute on

otettu jatkon kannalta huomioon ja JYY haluaakin jatkossa osallistaa kasvatusalan

opiskelijoita tutorkoulutuksessa. Tutorit myös toivoivat, että tutorkoulutuksessa olisi

jatkossa työpajoja, jolloin osallistujat pystyisivät valitsemaan, mitä osa-alueita

haluavat kehittää.

7. Menneet tapahtumat

7.1. Syyskokous, Ilokivi, 26.10.



Syyskokouksessa käyty asiaan kuuluvat dokumentit läpi. Kolme sääntömuutoksista

meni läpi ja neljäs viedään uudelleen äänestettäväksi kevätkokouksessa 2023.

Kokouksessa oli parhaimmillaan 81 jäsentä paikalla.

Veera Hynninen saapui paikalle ajassa 14.39.

7.2. Taidetta ja käsitöitä, Kasvisto, 27.10.

Osallistujia tapahtumassa oli 8. Yksi palaute, joka oli vitosta. Tapahtumasta ei tullut

hankintoja, vaan kaikki käytetyt tarvikkeet olivat jo hankittuja. Osallistujat pitivät

tapahtumasta.

7.3. Pedago X Fokus Pyjamabile -sitsit, Tilia, 1.11.

Tapahtumaan ilmoittautui 51, joista paikalla oli 35. Tapahtumapalautteeseen saatu 9

vastausta. Palautteessa arvosanat tapahtumalle 3-5. Suurin osa palautteen antajista

tulisi uudelleen ja koki turvalliseksi ja yhdenvertaiseksi. Yksi vastaajista kuitenkin eri

mieltä. Molemmilta järjestöiltä oli turvahenkilöt paikalla.

7.4. Haalarikastajaiset, Yläkaupungin Ale Pub 3.11.

Tapahtumaan ilmoittautuneita oli 63, joista 10 vastasi tapahtumapalautekyselyyn.

Tapahtuma sai pääsääntöisesti hyvää palautetta, mutta muutama oli kokenut, että

tapahtumaan ei ollut täysin turvallista tai yhdenvertaista osallistua. Tapahtuma oli

saanut kiitosta tehtävistä, sekaryhmistä sekä holittomasta ryhmästä. Pääasiassa

tapahtuma koettiin mukavaksi osallistua ja tehtävät koettiin monipuolisiksi.

Tapahtuman alkuun oltaisiin toivottu ryhmähenkeä nostattavaa toimintaa, vaikka

ryhmässä kuitenkin tehtävien tekeminen oli toiminut hyvin.

Palautteessa oltiin koettu, että baarissa olo tehtävien suorittamisen jälkeen oli ollut

epämukavaa, minkä takia päätettiinkin, että jatkossa mietitään tapahtumapaikkaa

uudestaan. Muistutetaan myös jatkossa siitä, että tehtävien suorittamista saa ajatella

laatikon ulkopuolelta, eikä kenenkään tarvitse esimerkiksi mennä baariin jos ei halua.



8. Tulevat tapahtumat

8.1. Kirjakerho, Alkulähde, 9.11.

Seuraavaa kertaa varten täydennettävä tarjoilukassia. Seuraava tapaaminen

marras-joulukuun vaihteessa, kirjakerhon jäsenet keskustelevat asiasta 9.11.

8.2. Pikkujouluristeily, välillä Jyväskylä-Tukholma, 10.-11.11.

Tapahtuman bussivastaavia sekä turvahenkilöitä on infottu heidän tehtävistään sekä

tapahtumasta tarvittavalla tavalla. Tapahtumaan osallistuneille ollaan lähetetty

sähköpostia aikatauluista sekä muista käytänteistä. Tänään myös talousvastaavat

tarkastavat, ketkä ovat maksaneet ja muistuttavat vielä osallistujia maksamaan ennen

risteilylle lähtöä.

Palautetta tullut bussijaoista. Bussit kuitenkin jaettu niin, että jokainen hyttiryhmä

pääsee samaan bussiin, joka taas helpottaa hyttikorttien jakamista, tällöin myös

bussissa matkustavat ovat eri vuosikursseilta.

8.3. Hyvinvointivohvelit SOOLin kanssa, 15.11.

Tapahtuma aika tiistai 15.11. klo 14-16.30, tilassa Koski B347. SOOL tarjoaa

vohvelitarvikkeet ja Pedago sponsoroi tapahtumaan juomat, sekä gluteenittoman ja

vegaanisen vaihtoehdon. Jyväskylän aluetoimijat ovat tulossa paikalle paistamaan

vohveleita ja juttelemaan jäsenistön kanssa. Tapahtuma ei maksa mitään jäsenistölle.

Turvahenkilö: Minea Nirhamo

8.4. Marraskuun hengailuilta, Alkulähde, 21.11.

Tapahtuman teemana futiskatsomo. Tapahtumaan voi kuitenkin tulla myös

hengailemaan, ompelemaan ja hakemaan haalarimerkkejä. Tapahtuma laitettu ulos ja

tapahtuman vetäjät sekä turvahenkilöt ovat selvitetty.



8.5. Viiniä ja maalausta, Café Europa, 22.11.

Tapahtuma tulee ulos 8.11. Osallistumismaksuun kuuluu canvas-taulu, sekä

tarvikemaksut. Tapahtuman aikana Café Europalla on viinitarjoukset voimassa.

Turvahenkilöt: Inka Perokorpi ja Heidi Hakamäki

8.6. Pedagon sitsit, Boombox, 24.11.

Toastmasterit: Inka Perokorpi ja Vilma Komulainen. Toastmasterit suunnittelevat

tapahtuman. Todennäköisesti teemana on juhlan jälkeen juhlaa.

Turvahenkilöt: Saara Kaarakainen ja Heidi Hakamäki

Tapahtuma on Boomboxilla, joten hintaan ei kuulu osallistujien sitsijuomat.

8.7. Pedagon karaokeilta, Freetime 1.12.

Vuoden viimeisten poikkareiden etkot, jotka alkavat klo 19.00 Freetimessä.

Tapahtumassa pedagolaisille on varattu Freetimen karaokepuoli, jonne osallistujat

pääsevät laulamaan ja nauttimaan illasta. 50 ensimmäistä osallistujaa saa

haalarimerkin. Tapahtuma on ilmainen.

Turvahenkilöt: Sara Kangassuo ja Tiia Hallamaa

8.8. Joulukuun hengailuilta, Alkulähde, 5.12.

Syyslukukauden viimeisessä hengailuillassa teemana on joulu. Tapahtumassa on

tarkoitus koristella pipareita, nauttia glögistä ja mahdollisesti myös askarrella

joulukortteja.

Turvahenkilö: Veera Hynninen

8.9. Itsenäisyyspäivän soihtukulkue, 6.12.



Ensimmäisen vuosikurssin opiskelijoiden järjestämästä soihtukulkueen

liikenneohjaustiimistä puuttuu vielä osallistujia. Mainostiimissä useita osallistujia,

minkä vuoksi pohdittu, että sieltä siirretään osallistujia liikenteenohjaustiimiin.

Kehotettu tutoreita vielä mainostamaan omille kotiryhmille soihtukulkueen

merkityksestä jyväskyläläisille sekä sen pitkistä perinteistä.

Ennen tapahtumaa soihtukulkueelle luodaan oma Instagram-profiili, jonka tunnukset

sekä tapahtuman sähköpostin salasanat tulevat testamenttiin. Näiden avulla jatkossa

hoidetaan tapahtuman viestintää ja sinne päivitetään kuvia soihtukulkueesta.

Organisointitiimi, jossa kaksi henkilöä, hoitaa, että tapahtuma toteutuu ja tapahtuman

tekijöitä on tarpeeksi.

8.10. Fuksien pikkujoulut Tilia, 7.12.

Ensimmäisen vuosikurssin opiskelijoille järjestettävät pikkujoulut.

Tapahtumakonsepti samanlainen kuten viime vuonna, eli sisältää muun muassa

kilpailua, paljastuksia tutoreista ynnä muuta vastaavaa. Tapahtuman suunnitelmat

vielä hiukan kesken. Tilan äänentoisto ja medialaitteet tarkistettu ja ovat riittävät

tapahtumaan. Turvahenkilöitä ei ole vielä nimetty.

8.11. Tilintyhjentäjäiset, Aalto-sali 9.12.

Tapahtumalle tullut uusi päivämäärä, perjantai 9.12., koska torstaina 8.12. Aalto-sali

oli varattu. Tilan vuokrasopimus nyt kirjoitettu uudella päivämäärällä. Aikaisemmin

mainittua artistia ei tule, koska tapahtuman budjetti ei riitä. Tapahtumasta on

käynnissä ideointi, johon jokainen saa osallistua ja ehdottaa mitä tapahtumassa

tehdään. Tapahtumasta tulee haalarimerkki ja osallistuminen tapahtumaan maksaa

haalarimerkin verran. Tapahtumaan on tulossa ainakin DJ, joka toimi aikaisemmissa

Pedagon kotibileissä. Tapahtumaan ei ole tulossa turvahenkilöitä, vaan

järjestyksenvalvojat.

9. Alumni



Koulutuksesta vastaava varajohtaja Eija Aalto on ollut yhteydessä Pedagoon ja

kertonut, että Pedagon alumni Mikko Pekkanen haluaisi tehdä Pedagon kanssa

yhteistyötä. Tästä tulossa Teams-tapaaminen, jossa ideoidaan yhteistyökuvioista.

10. Tutor

Ensimmäisen vuosikurssin opiskelijoiden haalarimerkin suunnittelu on alkanut.

Ideoinnin pohjalta Heta Vaattovaara hoitaa haalarimerkin kuvituksen.

Tutoreilla sekä tutorvastaavalla ollut yhteinen tapaaminen 25.10., jossa on keskusteltu

kuluneista orientaatioviikoista. Ongelmia ollut esimerkiksi kursseille

ilmoittautumisessa, eikä tutoreita oltu informoitu riittävästi, mitä heiltä vaaditaan

yhteisessä kurssi-ilmoittautumisessa. Tutorit antaneet myös palautetta

Opettajankoulutuslaitokselle siitä, että kotiryhmien videot ovat eritasoisia, mikä

heikentää tiettyihin ryhmiin hakemista. Tapaamisessa kävivät myös jokaisen tutorien

järjestämän tapahtuman palautteet läpi, joista kaikki palautteet olivat oikein hyviä.

Tutorit pitäneet kotiryhmähengailuja ja loput pidetään vielä syyslukukauden aikana.

Hallituksen ja tutoreiden palautekyselytapaaminen tulee olemaan 16.11. klo 15

Zoomissa.

Inka Perokorpi ja Vilma Komulainen poistuivat ajassa 15.38.

11. Viestintä

Kehotus kommentoida vielä mitalien tunnustus -dokumenttia, jotta asiaa saadaan

eteenpäin. Ehdotettu, että voisiko hallituksessa toimimisesta saada vain yhden mitalin,

jolloin ei arvotettaisi toimintaa. Ehdotettu myös, että mitalin tilalla olisi ansiopinssi,

niin kuin muillakin ainejärjestöillä. Keskustelua jatketaan lisää tulevaisuudessa.

Kriisiviestinnän ensimmäinen suunnitelma tulee seuraavaan kokoukseen.

12. Yhdenvertaisuus



Nettisivut päivitetään vuoden loppuun mennessä niin, että ne ovat tammikuussa

uuden, syyskokouksessa hyväksytetyn yhdenvertaisuusohjelman mukaiset.

Hyvinvointivaliokunnan 27.10. kuulumiset: Eeva Harjula esitteli JYU Well

-toimintaa. Toiminnan keskiössä hyvinvoinnin lisääminen Jyväskylän yliopistossa

ennaltaehkäisevästi. Tekevät yhteistyötä muun muassa Keski-Suomen

sairaanhoitopiirin kanssa, myös eri tiedekunnat tarjoavat hyvinvointikursseja.

Toiminna tavoitteena yhteistyö kurssien ja tiedekuntien välillä.

Muuta tiedotettavaa hyvinvointivaliokunnan kokouksesta: Nyyti ry:llä tulossa

marraskuussa muun muassa webinaareja, chatteja ja työpajoja, joita nostetaan

mahdollisesti Pedagon viestinnässä. JYY tulee pitämään maailman AIDS-päivänä

1.12. seksuaaliterveyspäivän.

13. Yhteistyö

13.1. Haalaritilaus

Suurin osa tilatuista haalareista on nyt jaettu. Haalareita jaetaan vielä keskiviikkona

vaatesovituksen yhteydessä. Muutamien tilaajien kanssa sovittu erikseen haalareiden

noutoaikoja.

13.2. Vaatetilaus

Vaatetilaus on tällä hetkellä käynnissä ja jatkuu 14.11. päivän loppuun saakka.

Vaatesovituksia vielä keskiviikkona Kasvistolla. Tällä hetkellä näyttää siltä, että ei ole

tarvetta muille vaatesovituksille ennen tilausta. Vaatetilausta mainostetaan vielä

erikseen Pedagon Instagrammissa. Pipoja tulossa myyntiin Ilokiven

merkkimarkkinoille.

Tilaukset saapuvat noin joulukuun puolessa välissä.

13.3. Yhteistyö Positive kuntoklubi



Yhteistyöpäätöksen jälkeen Positive kuntoklubi ei ole vielä vastannut

yhteistyökuvioihin liittyen. Tarkoituksena kuitenkin järjestää jäsenistölle

tutustumisviikko, jonka jälkeen jäsenet voivat kirjoittaa jäsenyyssopimuksia.

Kyseessä on puolen vuoden jäsenyys, joten yhteistyöllä on kiire, jotta se keretään

toteuttamaan ennen kevätlukukauden loppua.

13.4. Yhteistyö Suomen luokanopettajat ry

Yhteistyöstä sovittu. Ruusupuiston Ruusulaan on tulossa heidän omaa lehteä meidän

jäsenistölle luettavaksi. Yhteistyöhön kuuluu haalarimerkki, jonka he tarjoavat meille

myytäväksi. Merkin hinta tulee olemaan 2 €, josta 1 € tulee Pedagolle. Suomen

luokanopettajat ry laskuttaa vain myydyistä merkeistä. Tarkoituksena myydä merkkiä

vuoden 2023 ajan, jonka jälkeen tarkastellaan uudelleen jatkoa.

Keskusteltiin työelämäyhteistyöstä Suomen luokanopettajat ry:n kanssa.

14. Ympäristö

Verenluovutuskampanja järjestetään viikolla 48. Some-viestintäyhteistyötä

Veripalvelun kanssa.

15. Edunvalvonta

15.1. AVEKKI-koulutus 25-26.11.

Koulutus alkaa perjantaina klo 15 ja päättyy klo 20. Lauantaina jatkuu klo 8 ja päättyy

klo 16. Tapahtuman tila puuttuu vielä tällä hetkellä, joten se tiedotetaan osallistujille

myöhemmin. Koulutukseen otetaan 30 osallistujaa yhteensä, tapahtumajärjestäjät

mukaan lukien. Koulutuksesta pyydetään Pedagolta 55 euroa per osallistuja, mutta

Pedago voisi tarjota koulutusta osallistujille 45 euron hintaan. Tämän lisäksi Pedago

tarjoaa osallistujille perjantaina pientä evästä. Tarkoituksena järjestää sponsori

koulutukseen lähikaupalta tai Semmalta. Pedago tulee maksamaan koulutuksesta noin

500 euroa kaikkine kuluineen.



Minea Nirhamo poistui ajassa 16.10.

16. Hupi

Puheenjohtaja Tiia Hallamaa oli edustamassa OKA ry:n vuosijuhlilla sekä Silliksellä.

Pedagon vuosijuhlalahjasta pidettiin ja Joensuun edustajilta tuli erityistä kiitosta siitä,

kuinka heidät saatiin myös mukaan Pikkujouluristeilylle.

16.11. järjestetään Pedagon Minigames-ilta Heidis Bier Barissa. Alkuperäisistä

suunnitelmista poiketen, ei yhteistyötä JIO ry:n kanssa. Tapahtumaan tulee 70

osallistumispaikkaa, eikä tapahtuma maksa mitään. Tapahtuma on rastitapahtuma,

jossa osallistujat pelaavat erilaisia minipelejä.

Ovet avataan klo 18.00 ja itse tapahtuma alkaa 18.30.

Rastivahdeiksi tapahtumaan tulevat Emma Kola, Saara Kaarakainen, Ella Hulanmäki,

Tiia Hallamaa sekä Heidi Hakamäki.

Turvahenkilöt: Ella Hulanmäki ja Tiia Hallamaa

Pikkujouluristeilyn jälkeen tulossa viimeinen tapahtumahaalarimerkkitilaus, johon on

ainakin tulossa fuksimerkki sekä hallitusmerkki.

17. Kansainvälisyys

18.11. tulossa kansainvälinen hengailuilta yhteistyössä muiden kasvatustieteiden

ainejärjestöjen kanssa. Emile ry tekee keskiviikkona tapahtumakuvauksen, jonka

jälkeen tapahtuma tulee ulos.

18. Kulttuuri

Käsityölahjoitus Sairaala Novalle on valmis. Heidi Hakamäki hakee Kasvistolta

valmiit turvalonkerot ja toimittaa ne sairaalalle. Tästä kuvia vielä Instagramiin.



Käsityölahjoitukseen saatiin ainakin 30 turvalonkeroa. Osallistuneet ovat kiittäneet

ihanasta kampanjasta.

19. Liikunta

Liikuntavuorot käynnissä vaihtelevalla menestyksellä. Vuoroilla yleensä melko vähän

osallistujia, minkä vuoksi tulossa uusia hankintoja ja mainostusta.

Hankitaan Pedagolle pehmopalloja monipuolisten lajien mahdollistamiseksi.

Syyslukukauden viimeisellä liikuntavuorolla tarkoitus pelata polttopalloa yhdessä

hallituksen jäsenten kanssa.

20. SOOL

Talvipäivä-startti 24.11. jolloin SOOLin aluetoimijat ja SOOL-vastaavat järjestämässä

kivaa tekemistä jäsenistölle Ruusupuistolla. Myös webinaarit on startattu ja niitä

mainostetaan Pedagon ig:ssä.

Aluetoimijat haluavat vuokrata Pedagon pallomerta. Päätetty, että vuokrana toimii

pumpun hankinta.

Instagram-mainokset Talvipäivä-startista ja webinaareista tulossa aluetoimijoilta.

21. Talous

Ehdotetaan, että Janne Rajamäelle maksetaan takaisin puolet sillislipusta. Perustuu

vujutiimin saamaan alennukseen. Janne oli mukana auttamassa silliksen ostoksien

noudossa. Hyväksyttiin.

Tilin saldo: 11 973,17 €

Jäsenmäärä: 348

Taloustiimi tarkastaa tällä viikolla viimeiset Pikkujouluristeilymaksut. Yhdelle

jäsenelle palautetaan väärä jäsenmaksu. Merkkimyynti toimii tavalliseen tapaan.



Maksettuja summia:

Maksetut laskut:

Jyväskylän koulutuskuntayhtymä 27.10.2022

6770,49 €, Gradian vujulasku

Maksukorttien maksut:

Clas Ohlson 7.11.2022

11,98 €, Uudet vesipyssyt haalarikastajaisiin

Sokos Jyväskylä

8,00 €, Permanenttitusseja haalarikastajaisiin

Kulukorvaukset laitetaan maksuun kokouksen jälkeen:

Tiia Hallamaalle 9,99 € OKAn vujulahjakehyksiin

Tiia Hallamaalle 213,70 € Pyjamabileet ruokatilaukset Woltin kautta

Tiia Hallamaalle 51,42 € Pyjamabileet tarjoilu- ja aktiviteettihankintoja

Saara Kaarakaiselle 5,13 € syyskokouksen leipomuksista

Janetta Ottossonille 38,64 € syyskokouksen leipomuksista

Päätetty, että uuden hallituksen 2023-2024 ryhmäytymiseen varataan 200 €, koska

talousarvioon ei olla erikseen laskettu mitään summaa. Äänestetty kokouksessa

käsiäänestyksin.

Otto Heikkola poistui ajassa 16.29.

22. META



5.11. Café Europan kiitosilta. Tapahtumaan osallistuivat Ella Hulanmäki, Saara

Kaarakainen sekä Kerttu Häkkinen. Tapahtuma oli onnistunut ja osallistujat pitivät

siitä. Yhteistyötä Café Europan kanssa jatketaan ja kannustetaan osallistumaan heidän

tilaisuuksiin jatkossakin.

Revolutionin virkistysilta hallitukselle järjestämättä. Kysytään milloin

sopimuksessakin oleva virkistysilta pidetään.

9.11. Kasvisten hallitustapaaminen Café Europassa. Kaikki hallituksen jäsenet ovat

tervetulleita. Tarkoituksena on tarkastella tulevia yhteistyökuvioita ja hengailla

yhdessä. Klo 19 eteenpäin tilassa pubivisa.

15.11. Tiistaina on pedagogiset tutkimuskahvit Agoran auditoriossa 2, klo 8:30-11:00.

Tutkimuskahveilla toteutetaan pienryhmäkeskustelua ilmiöoppimisesta sekä

ilmiölähtöisyydestä. Tapahtumaan toivotaan opiskelijoita keskustelemaan.

Muistutus 22.11. olevasta JYYn virkistysillasta hallituksen jäsenille sekä tutoreille.

Järjestetään 7.12. klo 14-15 Ruusupuistolla joululaulutapahtuma yhteistyössä

Opettajankoulutuksen henkilökunnan kanssa. Tapahtuma on ilmainen ja siellä on

tarkoitus laulaa yhteisesti joululauluja sekä nauttia piparia ja glögiä. Tila on varattu.

Kokouskuulumiset: Saara Kaarakainen

23. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraava kokous pidetään 23.11. klo 12.00.

Puheenjohtaja Tiia Hallamaa päätti kokouksen klo 16.47.

Jyväskylässä 07.11.2022



Tiia Hallamaa Emma Kola

Puheenjohtaja Sihteeri

Ella Hulanmäki Inka Perokorpi

Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjantarkastaja


